

Directions for Use:

(Adults): Take 3 capsules per day preferably in the morning. Take a few hours before or after taking medications. Take with food.

Supplement Facts

Serving Size 3 capsules

Servings Per Container 30

	Amount Per Serving	% Daily Value
Vitamin D (as Cholecalciferol)	10 mcg(400IU)	50%
Zinc (as gluconate)	11 mg	91%
Kill Oil	600 mg	--
Proprietary Blend***	500 mg	--
Superoxide Dismutase from mikon (Guzmania sp.) (fruit)	--	--
Glutelin (from wheat)	--	--
Sea Buckthorn (Hippophae rhamnoides) (berry) oil	200 mg	--
Crocetin (Crocotins-acids) (saffron) (12% crocetin)	100 mg	--
Hyaluronic acid (sodium hyaluronate)	30 mg	--
Isoflavones (from Red clover) (Trifolium pratense) (flower)	20 mg	--

***Daily Value not established

Other Ingredients: Borax seed oil (20% GLA), Beeswax, Maltodextrin, Gelatin capsule, Chlorophyllin.
Contains Wheat and Shellfish.

***ISOCELL is a registered trademark of IsoCell SA.

Posologie

(Adults): Prendre 3 gélules par jour, de préférence le matin. Prendre quelques heures avant ou après la prise de médicaments. À prendre au cours d'un repas.

Composition - Apport journalier

Une Portion 3 gélules

Portions Par Boîte 30

	Quantité par portion	% Apport journalier
Vitamine D (comme Cholecalciferol)	10mcg(400IU)	50%
Zinc (comme gluconate)	11 mg	91%
Huile de kill	600 mg	--
Mélange actif***	500 mg	--
Superoxide Dismutase (extra de mikon (Guzmania sp.) (C) fruit)	--	--
Gluteline (du blé)	--	--
Huile de baie d'églantine (Hippophae rhamnoides)	200 mg	--
Crocetin (Crocotins-acides) (safran) (12% de crocétine)	100 mg	--
Acide Hyaluronique (hyaluronate de sodium)	30 mg	--
Isoflavones (de trèfle rouge) (Trifolium pratense) (fleur)	20 mg	--

***Apport journalier non déterminé

Autres Ingrédients: Huile de graine de bourrache (20% GLA), Cire d'abeille, Maltodextrine, Capsule de gélatine, Chlorophyllin.
Contient du blé et des crustacés.

*** ISOCELL est une marque déposée d'IsoCell SA.

GliSODin Skin Nutrients

PROFESSIONAL NUTRICOSMETICS
NUTRICOSMÉTIQUE PROFESSIONNELLE

Advanced Anti-Aging Formula*

DIETARY SUPPLEMENT COMPLÉMENT ALIMENTAIRE

90 | CAPSULES
GÉLULES

NPN 80035775

Laboratoires
ISOCELL
PARIS

Reactive S.O.D. and nutraceutical formula for the maintenance of good health and helping maintain healthy skin*

*These statements have not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease.

Risk Information:

Do not take one week before or after surgery. Consult your healthcare practitioner prior to use if you are pregnant or breastfeeding or if you are taking any medications. Suitable for all skin types including sensitive skin. Product has been sealed for your protection. Do not use if under cap seal is broken or missing. **Keep out of reach of children.** Store in a cool, dry place.

Additional Allergen Information: Do not use if you are allergic to shellfish or gluten (wheat).

1 mg of GliSODin® = 1 IU of S.O.D. (Superoxide Dismutase) activity.

La S.O.D. bio-active et la formule nutraceutique pour le maintien d'une bonne santé et aider à maintenir peau saine.*

*Ces affirmations n'ont pas été évaluées par la Food and Drug Administration.
Ce produit n'est pas destiné à diagnostiquer, traiter, soigner ou prévenir une maladie.

Précautions d'emploi:

Ne pas prendre une semaine avant ou après opération chirurgie. Consulter votre médecin avant utilisation si vous êtes enceinte, en période d'allaitement ou si vous prenez des médicaments. Convient à tous les types de peau, y compris les peaux sensibles. Ce produit a été scellé pour votre protection. Ne pas utiliser si le scellé sous capuchon est cassé ou manquant. **Garder hors de portée des enfants.** Conserver dans un endroit frais et sec.

Informations supplémentaires sur les allergènes: Ne pas utiliser si vous êtes allergique aux coquillages ou au gluten (blé).

1 mg de GliSODin® = 1 IU d'activité S.O.D. (Superoxide Dismutase).

5011-Rev.4A

GliSODin®

Manufactured For / Fabriqué Pour:
IsoCell North America, Toronto, ON, M5T 1A4
gliodin@skin.com • 1 416 850 2509

Made in the USA with domestically and internationally sourced ingredients /
Fabriqué aux États-Unis D'Amérique avec des ingrédients d'origine nationale et internationale